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«شکوه محرم» را با رعایت پروتکل ها 
به نظاره نشستیم

بایدها و نبایدها برای برگزاری مراســم ماه محرم و اقامه عزای سیدالشــهدا (ع) بالا گرفته بود؛ درحالی که هر روز بر تعداد فوتی های مبتلا به کرونا افزوده می شد و 
این آمار به روزانه ۵۰۰ نفر رسیده بود. مســئولان مجالس عزاداری با شــرایط خاص و ویژه تلاش می کردند پروتکل ها را رعایت کنند و در این میان، در حال تجهیز 
حسینیه ها بودند تا اینکه شیوه نامه های جدید ابلاغ شد و انگار روح تازه ای در این کالبد دمید؛ به ویژه بعد از سخنرانی رهبر معظم انقلاب، پیرغلامان و هیئتی ها 
به سرعت با شــیوه های جدید همراه شــدند، همه ســختی ها را به جان خریدند و بیانیه ای را امضا کردند و ضمن توصیه به مردم برای حفظ سلامتی، تلاش کردند 

مراسم امسال را باشکوه تر از هر سال برگزار کنند. در ادامه، گفت وگوی ما را با مداحان و پیرغلامان برجسته کشور می خوانید.

نهضت تبلیغات

مداحان و پیرغلامان اهل بیت (ع) از محرم و صفر پرشور ١٤٠٠ می گویند

 یک قدم جلو بیایید 
سینه زنی را قطع 

می کنم
«محمود کريمی» مداح اهل بيت (ع) 
در راستای تبعيت از توصيه های رهبر 
معظم انقلاب می گويد: «قبل از شروع 
مراسم به همه مســتمعان و هيئتی ها 
توصيه کردم که هر ســينه زن بايد در 
مکانی که برای او در نظر گرفته شــده 
اســت بايســتد. اگر هنگام سينه زنی 
فردی بــه هر دليــل يک قــدم جلو 
بيايد، نمی توانيــم او را بيرون کنيم، 
اما ســينه زنی را قطع خواهيم کرد. به 
همه اعلام کردم که دعــا می خوانم و 
مجلس را ترک می کنم؛ زيرا من تابع 
اوامر حضــرت آقا و ولی امر هســتم. 
اگر فردی يک قدم جلو بيايد، شــرعاً 
مســئول اســت و ديگران و جلســه 
امام حســين (ع) را به دردسر نزديک 
می کند. خداراشــکر از آنجا که همه 
امام حسينی ها حواسشان جمع است، 
فاصله ها را بيشــتر از قبل قرار داديم 
و مراســم در تمام شــب ها با رعايت 

پروتکل ها برگزار شد».

هیئتی ها همیشه 
صف اول کمک به 

مردم بودند  
«ميثم مطيعی» از مداحان جوان با اشاره 
به اهميت برپايی پروتکل ها در مراســم 
ماه محرم می گويد: «هيئتی ها هميشه از 
متن مردم و در صف اول خدمت و کمک 
به مردم هستند. وقتی ستاد ملی مقابله 
با کرونا اعلام کرد که جلســات عزاداری 
زير ســقف ممنوع اســت، ما هم پايبند 
شــديم؛ درحالی که جلســه عــزاداری 
سيدالشــهدا(ع) از روز اول در امام زاده 
قاضی الصابر بــا رعايت تمــام مجوزها 
و رعايــت تمام پروتکل های بهداشــتی 
برگزار می شــد. طبق پروتکل ها ســقف 
بالای ۶ متر بــود. در ظرفيــت ۳ هزار و 
۵۰۰ نفر امــام زاده تنها ۳۵۰ نفر را جای 
داديــم، اما امــکان انتقال جلســه را به 
کوچه نداشــتيم؛ چون محل تردد مردم 
بود. همان موقع همه شــرايط را در نظر 
گرفتيم و جلســه هيئت ميثاق الشهدای 
دانشــگاه امام صادق (ع) را به دانشــگاه 

امام علی (ع) منتقل کرديم».

همه سختی ها را 
با جان و دل 

خریدیم
«مهدی سلحشــور» رعايت پروتکل ها 
در مراســم ماه محرم را جــزء لاينفک 
مراســم می داند و می گويــد: «هيئت 
ما در حســينيه پروتکل هــا را رعايت 
می کرد. سقف حســينيه بيش از ۵ متر 
بود و در فضای ۸۰۰ متــری تنها ۳۰۰ 
نفــر حضور داشــتند و بقيــه جمعيت 
خارج از حسينيه و در فضای باز مستمع 
می شــدند. با تغيير پروتکل هــا ما نيز 
خودمان را به روز کرديــم. کل هيئت را 
به فضای باز منتقل کرديم». سلحشــور 
در ادامه توضيح می دهد: «همه افرادی 
که هيئت گــردان هســتند، می دانند 
جابه جايی يک هيئت به مکان ديگر چه 
کار بسيار سخت و طاقت فرسايی است. 
آن هايی که فکر می کردنــد می توانند 
روضه امام حســين(ع) را تعطيل کنند، 
کــور خواندند؛ روضه امام حســين(ع) 
کــه تعطيل نمی شــود. اگــر ۵ نفر هم 
باشيم گوشــه خيابان می ايستيم روضه 

امام حسين(ع) را می خوانيم».


